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Dagsorden: 
 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Valg af 2 stemmetællere 

4. Forelæggelse af bestyrelsens beretning 

5. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse og meddelelse af ansvarsfrihed (decharge) 

6. Budgetforhandling og fremtidig virksomhed, herunder eventuelt fastsættelse af kontingent jfr. § 6, 

stk. 2. 

7. Behandling af indkomne forslag 

a. Forslag til vedtægtsændringer indsendt af Jens Erik Nielsen, Ulla Nielsen, Jeanette Holm og 

Ole Holm, Bilag 1 

b. Forslag til generalforsamlingsbeslutning indsendt af Louise Vestergaard, Bilag 2 

c. Forslag til generalforsamlingsbeslutning indsendt af Jens Erik Nielsen, Ulla Nielsen, Jeanette 

Holm og Ole, Der ønskes afstemning om pkt. 1,3,4,6 og 7. Bilag 3 

8. Offentliggørelse af valg til bestyrelse og suppleanter,  

a. På valg er Jeanette Holm – ønsker ikke genvalg 

b. På valg er Louise Rørholm Vestergaard – modtager genvalg  

c. På valg er Jan Söderberg –modtager genvalg 

9. Der skal besættes to suppleanter 

10. Evt. suppleringsvalg, hvis der ikke under punkt 8 har været opstillet tilstrækkeligt mange kandidater 

til bestyrelsen og suppleanter til at sikre en fuldtallig bestyrelse jfr. § 8. 

11. Valg af 2 bilagskontrollanter blandt klubbens medlemmer 

12. Eventuelt 
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Beretning: 
 

Kære medlemmer af Newfoundlandklubben i Danmark, Det har været et begivenhedsrigt år 

for vores klub, præget af både succeser og udfordringer, når vi kigger tilbage på året der er 

gået.  

På den positive side har vores klub oplevet stor succes med vores aktiviteter. Vores 

vandgrupper har gjort et fantastisk stykke arbejde med deres aktiviteter, og vi er stolte af 

deres indsats og engagement. De har bidraget til at skabe et aktivt og levende fællesskab for 

vores medlemmer. Vores udstillinger har også fungeret godt, og vores største arrangement, 

Gold Cup, var ligeledes vellykket. Det er en kilde til stor glæde og stolthed for os alle. 

Desværre har vi dog været nødt til at konfrontere en udfordring vedrørende Gold Cup 

arrangementet. Trods vores bedste bestræbelser har vi oplevet et underskud på knapt 

49.000 kr. Dette markerer en forværring i forhold til det underskud på 40.000 kr., som vi 

oplevede i 2022.  

I det forgangne år har klubben oplevet udfordringer på økonomifronten, hvilket har 

resulteret i et samlet underskud på 9.200 kr. Flere faktorer har spillet ind, herunder et fald i 

antallet af medlemmer, hvilket har medført et tab på 11.000 kr. i indtægter. Desuden 

resulterede vores Gold Cup i et underskud på ca. 49.000 kr., på trods af store bestræbelser 

på at øge indtægterne. Det er værd at bemærke, at vores Gold Cup i 2023 oplevede det 

halve antal tilmeldinger sammenlignet med 2022, hvilket resulterede i en indtægtsnedgang 

på 100.000 kr. Trods disse udfordringer formår klubben dog at præsentere et begrænset 

underskud, primært takket være vores omhyggelige kontrol af udgifterne. Vi har bl.a. sikret 

sponsoreret årsmedaljer, halveret udgifterne til kørsel til bestyrelsesmøder ved at afholde 

flere møder online, og fjernet Bornholm-udstillingen på grund af dets betydelige underskud. 

Vi har haft succes med at generere pæne overskud på vores VS og Juleudstilling, mens de to 

andre udstillinger næsten har balanceret, dog med et mindre underskud. Som en proaktiv 

foranstaltning har vi besluttet at flytte Egtved-udstillingen udendørs og en måned senere for 

at reducere udgifterne til halleje og forhåbentlig opnå et lille overskud. 

I det forgangne år har vores klub desværre været udsat for interne uoverensstemmelser og 

forskellige opfattelser af bestyrelsens handlinger, hvilket har resulteret i en anstrengt 

stemning omkring bestyrelsesarbejdet. Disse uoverensstemmelser har desværre haft 

negative konsekvenser, herunder trækningen af et bestyrelsesmedlem og efterfølgende de 

to suppleanter. Desuden har bestyrelsen været udsat for grove angreb på sociale medier, 

hvilket yderligere har forværret situationen. Grundet den personlige karakter disse angreb 

har haft, har bestyrelsen ikke haft mulighed for at forsvare sig offentligt, grundet 

tavshedspligt. Denne ubehagelige situation har desværre medført, at overskuddet til det 

egentlige bestyrelsesarbejde har været begrænset, da en stor del af bestyrelsens energi har 
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været brugt på at håndtere disse udfordringer. Det er vigtigt for os som klub at håndtere 

disse interne konflikter på en konstruktiv måde og finde veje til at genoprette tilliden og 

samarbejdet i bestyrelsen. Vi vil fortsat arbejde på at finde løsninger, der fremmer en sund 

og positiv arbejdskultur i vores bestyrelse og sikre vores klub en stabil fremtid. 

Efter en diskussion om brugen af flag og bannere, som ikke fulgte det gamle logo, har vi nu 

fået logoet lavet I en bedre opløsning som kan bruges flere steder. Ingen i bestyrelsen har 

haft et ønske om at skifte vores original logo ud. Klubben har brugt det officielle logo i 

brevpapir og andre meddelelser som sendes ud via mail og andet. Det logo klubben har haft 

adgang til indtil nu har været af så lille en opløsning at det ikke har kunnet trykkes meget 

større end et frimærke. Fremover vil det formentlig blive set brugt lidt mere. Man må dog 

forvente noget grafisk frihed i både blad og på Facebook. 

Gratis medlemskab til første gangs newf-ejere Det blev besluttet på sidste års 

generalforsamling, at første gangs newf-ejere skulle modtage et gratis medlemskab det 

første år samt en gratis udstilling som baby eller hvalp. Desværre har vi endnu ikke 

offentliggjort denne information, da bestyrelsen har oplevet udfordringer og pres grundet 

interne konflikter. Dette har resulteret i en mangel på overskud til at håndtere sådanne 

opgaver, men vi arbejder på at rette op på dette. 

Skuet i Øst Skuet er et skue etableret af private. Vi har i den forbindelse stået for 

arrangement på hundeweb. For at skuet kan blive til noget skal tilmeldingerne ind over 

hundeweb og derfor tilbød vi at være behjælpelige med dette. Det har ikke været en udgift 

for klubben. Helle har været tovholder og arrangør af skuet, som har fået utroligt fine 

tilbagemeldinger. 

Før vi afslutter, vil vi gerne udtrykke en kæmpe tak til vores Guldhold på Gold Cup og alle de 
frivillige, der gør en indsats for klubben. Deres dedikation og engagement er afgørende for 
klubbens succes, og vi er dybt taknemmelige for deres bidrag.  
Vi ser frem til at arbejde sammen med jer alle i det kommende år og skabe et blomstrende 
fællesskab for alle vores medlemmer.  
På vegne af bestyrelsen,  

Formand  
Peter Vestergaard 
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Valg til bestyrelsen:  
 

§ 8. Bestyrelsesmedlemmer vælges for 3 år ad gangen, suppleanter for 1 år ad gangen.  

Stk. 2. Bestyrelsen vælges af klubbens medlemmer ved urafstemning hvert år forud for den ordinære 

generalforsamling, Valgperioden er 3 år, Der afgår på skift 3, 2 og 2 medlemmer. Hvert år vælges der 2 

suppleanter. Genvalg kan finde sted.  

Stk. 3. Urafstemning: Valget sker ved urafstemning før den ordinære generalforsamling, Valget afgøres ved 

simpelt, relativt stemmeflertal. Ved stemmelighed foretages fornyet skriftlig afstemning vedrørende de 

pågældende blandt de tilstedeværende, stemmeberettigede på generalforsamling. I tilfælde af fornyet 

stemmelighed foretages lodtrækning. De til bestyrelsen foreslåede kandidater, der ikke opnår valg, indtræder 

efter stemmetal som henholdsvis 1. og 2. suppleant.  

Stk. 4. En suppleant, der indtræder i bestyrelsen i stedet for et afgået bestyrelsesmedlem, indtræder i det 

afgående bestyrelsesmedlems valgturnus.  

Stk. 5. I tilfælde af, at bestyrelsen bliver undertallig eller, at de valgte suppleanter er indtrådt, kan bestyrelsen 

supplere sig selv indtil førstkommende ordinære generalforsamling.  

Stk. 6. Skriftlige forslag til kandidater til bestyrelsen skal være klubbens formand eller sekretær i hænde senest 

den 1. marts.  

Stk. 7. Er der ved fristens udløb ikke opstillet det nødvendige antal kandidater til såvel bestyrelsesmedlemmer 

som suppleanter, skal valget ske ved supplerende valg på klubbens ordinære generalforsamling.  

Stk. 8. Ved urafstemningsvalg: Stemmesedler udsendes til samtlige stemmeberettigede medlemmer, jfr. § 5 stk. 6 

og stk. 7, senest den 1. april, dog altid senest 10 hverdage før generalforsamlingen.  

Stk. 9. Ved afstemningen benyttes 2 separate kuverter:  

Kuvert 1: Stemmesedlen lægges i en kuvert påstemplet ”Stemmeseddel” og på denne kuvert må intet andet være 

påført. Er der påført andre oplysninger end ”Stemmeseddel” på denne kuvert, skal stemmesedlen erklæres 

ugyldig.  

Kuvert 2: Sendes herefter til en af klubbens 2 bilagskontrollanter, Bilagskontrollanterne kontrollerer de 

fremsendte kuverter mod en liste over stemmeberettigede medlemmer, som leveres af klubbens kasserer. 

Bilagskontrollanterne åbner de godkendte kuverter og udtager kuvert 1 mærket ”stemmeseddel”, som i uåbnet 

stand afleveres til dirigenten på generalforsamlingen sammen med de uåbnede kuverter (kuvert 2) som 

bilagskontrollanterne har erklæret ugyldige ved modtagelsen. Ved fremsendelse til klubbens bilagskontrollanter 

skal kuverten med stemmesedlen være poststemplet senest 5 hverdage før generalforsamlingsdagen. 

Stemmesedler kan efter samme regler afleveres personligt ved indgangen til generalforsamlingen.  

Stk. 10. Stemmesedlerne åbnes og optælles på generalforsamlingen af 2 af generalforsamlingen valgte 

stemmetællere.  

Stk. 11. Evt. tvivl om en stemmeseddel kan erklæres gyldig eller ej afgøres endeligt f dirigenten på 

generalforsamlingen.  

Stk. 12. Afstemning kan afholdes digitalt, såfremt en passende, anonym platform kan benyttes. 
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Kandidater: 
 

Nicolai Frøsig 
 

Hej alle medlemmer af Newfoundlandklubben i 

Danmark 

Jeg vil gerne stille op som kandidat til bestyrelsen 

for vores klub. 

Mit navn er Nicolai Frøsig, og jeg er 32 år gammel. 

Sammen med min kæreste Amalie bor jeg i Hjerm. 

Jeg har været en aktiv del af klubben i flere år og 

er glad for mit medlemskab.  

Jeg har besluttet at stille op til bestyrelsen, fordi 

jeg mener, at der er behov for lidt friske og unge 

kræfter. Som en praktisk anlagt person tror jeg, at 

jeg kan bidrage med mine færdigheder til gavn for 

klubben. Jeg er engageret i vores fællesskab og 

ønsker at være med til at forme og forbedre de 

aktiviteter, som vi alle holder af. 

Jeg tror på, at en varieret og repræsentativ 

bestyrelse, der inkluderer medlemmer fra 

forskellige aldersgrupper og baggrunde, er 

afgørende for vores klubs succes. Jeg ønsker at være en stemme for de yngre medlemmer og bidrage til at 

sikre, at vores klub fortsat er et åbent og inkluderende sted for alle. 

Jeg håber på jeres støtte til mit kandidatur, og jeg ser frem til at arbejde sammen med jer alle for at gøre 

vores klub endnu bedre. 

Tak for jeres opmærksomhed, og jeg håber på jeres opbakning. 

Venligst 

Nicolai Frøsig 
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Lars Ahlmann Brøndum 
 

Kære Newfoundlandklubbens medlemmer  

Jeg vil gerne præsentere mig som kandidat til 

bestyrelsen for Newfoundlandklubben i 

Danmark. Mit navn er Lars Ahlmann 

Brøndum, og sammen med min hustru, 

Kirsten, har jeg været en aktiv deltager i 

vandhundesporten i mange år.  

 

Vi har haft den store glæde af at have 

Newfoundlændere som en del af vores 

familie siden 2016, hvilket betyder, at vi snart 

har haft fornøjelsen af disse fantastiske 

hunde i vores liv i otte år. Denne erfaring har 

givet os ikke kun en dyb forståelse for racens 

unikke egenskaber og behov, men også en 

passion for at fremme og støtte vores elskede 

Newfoundlændere og deres ejere.  

 

Jeg stiller op til bestyrelsen, fordi jeg brænder for at bidrage til Newfoundlandklubbens fortsatte succes og 

udvikling. Jeg ønsker at bevare det gode samarbejde, der eksisterer i øjeblikket, og jeg er fast besluttet på 

at arbejde hårdt for at styrke og forbedre vores klub på alle niveauer.  

 

Som medlem af bestyrelsen vil jeg sætte min tid, energi og erfaring i spil for at sikre, at klubben fortsat 

tilbyder en bred vifte af aktiviteter og arrangementer, der glæder både hunde og ejere. Jeg vil også arbejde 

for at sikre, at vores medlemmer føler sig velkomne og støttede, uanset deres baggrund eller niveau af 

erfaring.  

 

Jeg beder om jeres stemme og tillid, fordi jeg virkelig ønsker at gøre en positiv forskel i vores klub. Sammen 

kan vi skabe et endnu stærkere fællesskab og fremme vores kærlighed til Newfoundlændere og 

vandhundesporten. Derfor ønsker jeg kun at indgå i en bestyrelse hvor Peter Vestergaard er formand. 

 

Med venlig hilsen  

Lars Ahlmann Brøndum 
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René Hartmeyer  
 

Jeg hedder Rene Hartmeyer, gift med Karin. Bor i Rønnede på 

Sjælland med vores tre Newfer. Jeg har været med siden 1990, 

hvor jeg deltog i min første udstilling. Der blev jeg solgt til vores 

dejlige race, og det sociale samvær i klubben. Vi har haft nogle 

kuld hvalpe, under Karins kennelnavn Saxbears, og deltaget på 

mange udstillinger gennem tiderne.   

 Da vores børn nu er flyttet hjemmefra, har jeg fået lyst til at stille 

op til bestyrelsen. Jeg tror, at jeg kommer med en hel del erfaring, 

som kan bruges i klubben. Det kan godt være, at vi skal forny os, 

men samtidig er det vigtigt, at vi ikke glemmer vores historie. 

Jeg er nok ikke den mest visionære, men vil gerne lægge mine 

kræfter i det praktiske arbejde, så vores klub forbliver et hyggeligt 

sted at komme. 
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Jens Erik Nielsen 
 

Hej bestyrelse 
Jeg stiller hermed mit kandidat til rådighed til 
bestyrelse i Newfoundlandsklubben 
 
Lidt om mig  
Jeg er 52år Far til 4 har 6 børnebørn og har haft 
newfoundlandshunde af 2 perioder fra 2000-2004 
samt fra 2012-d.d 
Jeg har siddet i bestyrelsen for Fyns køreselvskab 
(hestesport ) 
Samt i en 3 årig periode her i klubben 
Jeg mener der i klubben skal være plads til alle om man 
har en familie hund , vand hund eller udstilllingshund 
skal der være plads. 
Vil gerne slå et slag for flere regionale oplevelser med 
vores hunde. 
Jeg bor i Nyborg sammen med min kone Ulla og sammen har vi kennel Pilevadgaards Newfoundlænder  
Håber på at kunne bidrage i klubben 
Mvh Jens Erik Nielsen 
Tlf 20311649 
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Susanne Søderberg 
 

Jeg vil gerne stille min arbejdskraft til rådighed for 

Newfoundlandklubben i Danmark. 

Jeg mener jeg nu har tid til at yde noget mere for klubben, derfor vil 

jeg gerne ind i bestyrelsen hvor jeg gerne vil sætte fokus på nye 

medlemmer og støtte regionsrepræsentanterne i deres 

regionsarbejde, så som gåture, lege aftaler, trim-arrangementer og 

sammenhold. Samt se hvad klubben kan hjælpe gamle som nye 

opdrættere med i fremtiden. 

Jeg har haft Newfoundlænder i 33 år, og siden 1996 haft 

kennelmærket Newf-dreams sammen med min mand. Vi lavede 

vores første kuld i februar 1997 og har siden da haft 19 kuld 

newfoundlands, 1 kuld petit basset griffon vendéen og 2 kuld bullmastiff. 

Vi har primært lavet hvalpe når vi gerne selv har ville beholde en hvalp, efter en bestemt kombination. 

Vores opdræt er baseret på at lave sunde og gode familie hunde hvor temperament og sundhed er i fokus.  

I dag har jeg, sammen med min mand og datter, 5 newfoundlands og 3 bullmastiff hunde. Vi er alle 3 ejer af 

kennelen og hundene. 

Udstillinger har i mange år været min/vores hobby og mange kender mig fra udstillingsverden. 

Jeg håber at I vil støtte mig, så jeg kan støtte jer. 

 

Susanne R. Søderberg 
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Louise Vestergaard 
 

Kære medlem 

Jeg har efter grundige overvejelse besluttet mig for at 

genopstille til bestyrelsen for vores elskede klub. Efter 

tre år i bestyrelsen føler jeg, at jeg stadig har mere at 

bidrage med, og jeg ønsker at fortsætte med arbejdet for 

vores fælles mål og interesser. Jeg er meget 

taknemmelig for det fællesskab, vi har i klubben på godt 

og ondt. Jeg håber at kunne fortsætte arbejdet for, at 

skabe positive fællesskaber. 

Min mand Peter og jeg fik vores første newfoundlænder i 

1998 og fik vores første kuld i 2004, klubben har været 

en central del af vores liv i lige så mange år, så jeg ønsker 

fortsat at give lidt tilbage.  

Gennem mine tre år i bestyrelsen har jeg varetaget den 

primære kommunikationen fra bestyrelsen til vores 

medlemmer, gennem administration af Facebook og 

hjemmeside.  

Jeg har været optaget af at etablere faste og simple arbejdsgange i forbindelse med vores klubaktiviteter, 

og jeg synes vi sammen i bestyrelsen er nået et langt stykke med det allerede.  

Derudover brænder jeg for at gøre vores klub mere attraktiv for vores ungdom og børnene i vores 

fællesskab. Jeg tror på, at vi kan skabe en inkluderende og engagerende atmosfære, hvor vores 

juniorhandlere og børn kan udvikle deres kærlighed til racen og samtidig have det sjovt.  

Et andet vigtigt område for mig er at skabe rammerne for opdrættere i vores klub. Jeg mener, at klubben 

bør være en grundsten for opdrætternes samarbejde og vidensdeling, og jeg ønsker at fortsætte dialogen 

om racens fremtidige udvikling og styrke vores fællesskab gennem samarbejde mellem opdrættere, NFK og 

DKK.  

Jeg håber, at I vil støtte mit kandidatur. Og jeg håber at kunne fortsætte mit frivillige arbejde for 

Newfoundlandklubben i Danmark. 

Venlig hilsen  

Louise Vestergaard 
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Jan Søderberg 
 

Efter mange overvejelser, har jeg besluttet til at jeg 

gerne vil genopstille til bestyrelsen i 

Newfoundlandklubben. 

 

Jeg har de sidste 3 år været næstformand i 

bestyrelsen, tidligere har jeg også været en del af 

bestyrelsen i 3 år som udstillingssekretær. 

I mit arbejde som produktionsleder, har jeg min 

kompetencer inden for logistik og praktiks 

udførelse af arbejde samtidig med at jeg er 

lyttende og god til arbejdsfordelinger. 

Jeg har haft newfoundlænder siden 1991 og har 

opdrættet 19 newfoundlænderkuld under 

kennelnavnet Newf-dreams, samt 1 kuld Petit 

Basset Griffon Vendéen og 2 kuld bullmastiff. 

Vi har opdrættet hovedsagelig for at tilfører vores egen kennel nye hunde. Vi har fokus på temperament og 

sundhed og familie hunden er i fokus. 

 

Jan Søderberg 
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Stemmeseddel: 
Vi henviser til proceduren markeret med gult på side 9. Da der skal vælges 4 medlemmer til 
bestyrelsen, må der maks. sættes 4 krydser på stemmesedlen. Således at der ordinært vælges 3 for 3 
år + en vakant (Fleur) for 1 år. 
Da den ene billagskontrollant Karin Hartmeyer er ægtefælle til den ene kandidat, skal brevene som 
foreskrives sendes til Maibritt Andersen (Mulle), Nykøbing Landevej 28, 4200 Slagelse.  
Det er muligt at aflevere stemmebrevene på samme vis til Maibritt Andersen i forbindelse med 
udstillingen i Egtved. 
 

Kandidater: Kryds 
 

Nicolai Frøsig  

Lars Ahlmann Brøndum  

René Hartmeyer  

Jens Erik Nielsen  

Susanne Søderberg  

Louise Vestergaard  

Jan Søderberg  

 

 

På valg i 2024 er Jan Søderberg, Jeanette Holm & Louise Vestergaard 

På valg i 2025 er den fjerde kandidat & Peter Vestergaard 

På Valg i 2026 er Helle Sinclair & Hans Peter Sinclair 
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Bilag 1 
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bilag 1 fortsat.. 
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Bilag 2 
 

Jeg vil gerne foreslå i forbindelse med generalforsamlingen 2024, at vi tilføjer et ungdomsmedlemsskab i 

Newfoundlandklubben.  

Medlemskabet beretter unge der stiller i juniorhandling at deltage i kampen om årsmedaljer.  

Jeg foreslår at vi lægger prisen op ad DKK’s ungdomsmedlemsskabet på 52,- 

Mvh Louise 
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Bilag 3 
 

 


